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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voorzitter,

Zie recent de opinie van oud-programmamanager van het vaccinatieprogramma tijdens de

pokkenpandemie en de Mexicaanse griep, Herman van der Weide.

https://www.parool.nl/nederland/ongeloof-over-vaccinatiecampagne-ie-had-dit-allemaal-al'
ku nnen-voorzien-b809dd93/

Van der Weide stelt de huidige vaccinatiestrategie ter discussie.

Zie verder de opvatting van legerarts Angela Hume: vaccineren als een militaire centraal

aangestuurde logistieke operatie.

'ln 2009 zagen we vaccineren als militaire operatie, we waren als eerste klaar' I Nieuwsuur
(nos.nl)

De tijd van polderen is voorbij. Het gaat nu om een centrale regie in de uitrol van vaccinaties. Een

krachtige strategie. Niet meer vanuit deelbelangen gestuurd maar integraal. Voorkomen dient te

worden een bestuurlijke nalatigheid met alle gevolgen van dien. We dienen uit te gaan van een

bestuurlijk overheidssysteem die een crisis kan aanpakken en oplossen. Gelet op de Wet Publieke

Gezondheid en de Wet Veiligheidsregio's is er een belangrijke rol voor de Veiligheidsregio in

combinatie met de GGD.

Publieke gezondheid I Nederlands Genootschap van Burgemeesters

Zie ook:

https://eenvandaag.avrotros.nl/item/huisartsen-willen-dat-vaccineren-per-veiligheidsregio'
gebeurt-het-is-sneller-en-efficienter/

https://www.nporadiol.nl/gezondheidl29202-vaccinatiestrategie-onoverzichtelijk-voor-
hu isartsen-doe-het-per-veilig heidsreg io-niet-per'leeftijdsgroep

Dit brengt ons tot de volgende vragen:

1. Bent u bekend met de plannen in het kader van de vaccinatiestrategie en het daarbij behorende

logistieke vraagstuk waar al vorig jaar diverse adviezen over zijn gegeven om dit te doen vanuit een

centraal geleide (militaire) logistieke operatie, zeker nu rekening houdende met een tweede en derde

golf in de pandemie?
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2. Wat heeft de Veiligheidsregio tot heden opgepakt in deze qua besluitvorming en vooral uitvoering?

a. Wat zijn de concrete plannen in deze?

b. Bent u, met de Veiligheidsregio, voornemens te besluiten tot urgentie om te komen tot een
centrale (militaire) vaccinatie operatie?

3. Kan de overheid worden aangesproken op haar optreden? Politiek, civiel en/of strafrechtelijk?

Namens de fractie van PvdA Roosendaal,

Paul Klaver



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

l.Ja wij zijn hiermee bekend.

2. De GGD West-Brabant heeft de coördinatie over de vaccinatielocaties. ln West-Brabant komen

uiteindelijk 6 priklocaties waarvan 1 in Roosendaal. Dat zal op dezelfde locatie zijn als waar nu wordt
getest (Tussenriemer). Het aanbod van vaccins is leidend voor het operationeel maken van de

locaties. ln het tweede kwartaal 2021 verwacht de Minister dat er meer vaccins worden geleverd. Met

inachtneming van die planning is de streefdatum 1 april a.s. om de priklocatie in Roosendaal

operationeel te hebben.

3. Er dient een onderscheid gemaakt te worden tussen de overheid en de gemeenten individueel.

Gemeenten kunnen individueel niet aansprakelijk worden gesteld. ln een zeer bijzondere situatie zou

het rijk aansprakelijk gesteld kunnen worden als het vaccin dat is aangeschaft niet voldoet. ln een

uitzonderlijke situatie zou de GGD aan gesproken kunnen worden op grote uitvoeringsfouten.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,
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